
 6NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
El Sr. Zaragozà Julián diu que el que ha dit la Sra. Montull està clar però 
que a ell l’han tiltdat de mentirós.
El Sr. Alcalde  comenta que ell mai s’ha ficat a contar-li a un empadronat 
a les Coves els dies que viu al poble, si tenen metge a Castelló, si els 
xiquets van a escola a Castelló, etc. i comenta que tots els empadronats 
que apareixen a la llista denunciada pel grup Popular no hi ha cap que 
no estiga empadronat a una casa que no siga d’ell, com s’ha fet a 
altres pobles o com va passar a les anteriors eleccions en alguna casa 
del carrer Sant Ferran o al carrer Nou.  També comenta que estos 
covarxins tenen el dret d’estar empadronats on ells vullguen.
El Sr. Sales Muñoz diu que això no es així que la llei no ho permet.
El Sr. Alcalde diu  que d’empadronament il·legal no n’hi ha cap.

6/ La Sra. Orient Julián pregunta si hi ha hagut problemes amb la 
recollida de residus als masos i a l Ravaleta.
El Sr. Alcalde respon que a la Ravaleta  per la carretera tallada i en els 
masos perquè es va trencar un camió.
El Sr. Sales Muñoz pregunta si es pot ficar un contenidor per a la 
recollida selectiva als masos.
El Sr. Alcalde respon que s’està mirant però que fa falta un terreny 
municipal o  que algú veí cedisca el terreny.

7/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que, el Sr. Albella que grave els plens, és 
independent i supose que l’equip de govern no li demana res. 
El Sr. Alcalde respon que aquest  dubte ofén.
El Sr. Zaragozà prega que es fique el ple sencer a internet i que 
s’abstinga de tallar-li la veu ja que se supose que és una televisió 
independent.
El Sr. Ripollés comenta que a tots els ciutadans del País Valencià  els 
agradaria que els mitjans de comunicació públics foren imparcials i  
que la televisió autonòmica no estiguera tant polititzada com ho està 
gràcies al Partit Popular. També comenta que el Sr. Albella fa en la 
seua televisió per Internet el que ell pensa més convenient, que no cal 
que el Sr. Miguel Zaragozà insinue coses que res tenen a veure amb 
nosaltres.
El Sr. Viol diu que és un tema particular i no competència de 
l’ajuntament, que si aquesta televisió estiguera pagada en fons públics 
de l’Ajuntament es podria parlar en el ple però que aquest no és el cas 
i que fins ara a cap company de l’equip de govern se li ha ocorregut 
parlar-ne mai,  ací al ple, sobre la pàgina web del partit popular i els 
seus continguts.

8/ El Sr. Sales Muñoz pregunta pel canvi d’ubicació dels guals de la 
carretera.
El Sr. Alcalde respon que s’ha estimat més convenient.

9/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si es canviarà la senyalització per a 
la limitació de velocitat al casc urbà.
El Sr. Alcalde respon que es pot mirar el tema.

El Sr. Alcalde aixeca la sessió, a les vint-i-dos hores i vint-i-cinc minuts, 
de la qual cosa jo, el Secretari, done fe

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA pER 
L’AJUNTAmENT pLE EN pRImERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 25 
DE NOVEmBRE DE 2010.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:

EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  
Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  i pública, l’Orde del dia de la 
qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions d’este 
Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  Sr. 
Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les tretze hores i 
trenta minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:
ORDRE DEL DIA

1r. ApROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS DE DATA  
27-05-2010 I 30-07-2010. Consultats els presents si tenen alguna 
observació que fer als esborranys de les esmentades actes, ningú fa 
cap, per la qual cosa es consideren aprovades per unanimitat.

El Sr. Zaragozà Julián demana que l’horari del ple siga més adequat a 
les necessitats de tots els regidors.

El Sr. Alcalde respon que ha sigut perquè hi ha un regidor que es deu 
absentar del poble.

2n. RATIFICACIÓ D’ADHESIÓ A LA  xARxA DE mUNICIpIS VERS 
LA SOSTENIBILITAT. S’adone el ple de l’esborrany de conveni remès 
per la Diputació i es llig el mateix.

Sotmés a votació el portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu 
que no poden votar perquè no han  tingut informació.

El Sr. Alcalde respon que ha sigut una errada seua.

A proposta del Sr. Viol s’aprova per unanimitat deixar l’assumpte 
damunt la taula per la tractar-lo en un pròxim ple.

3er. RESOLUCIÓ DE RECURSOS DE REpOSICIÓ pER 
CONTRIBUCIONS ESpECIALS pER RAÓ DE L’ExECUCIÓ L’OBRA  
ABASTImENT D’AIGUA pOTABLE (BOULEVARD). S’adone al ple 
del recursos de reposició presentats contra la liquidació de la quota 
de contribucions especials pe l’execució de l’obra Abastiment d’aigua 
potable (Boulevard).

S’adone de l’informe jurídic redactat a l’efecte i que diu:

Vistos els Recursos de Reposició interposats per la imposició de 
contribucions especials en raó de l’execució de l’obra ABASTIMENT 
D’AIGUA POTABLE (BOULEVARD).

Vist que els recursos tenen  idèntic contingut i fonamentació a què es 
van presentar en el període d’exposició al públic dels acords del Ple.

Vist que el contingut dels recursos és el mateix en tots els casos, 
perquè són fulls impresos en què s’ha omplit a mà el nom, el domicili 
i el DNI.


